
Protokoll extra årsmöte IFK Lit 2015 

 
Plats: Gamla kommunalhuset 

 

Datum: 2015-04-26 

 

Närvarande: Maria Enberg, Thomas Forsberg, Lars Björk, Peter Engman, Leif Persson, Lena 

Danielsson, Emma Jönsson, Anders Dillner, Christer karlsson. 

 

1. Fastställande av röstlängd för mötet: 9 st 

 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet:  

Ordf: Leif Persson 

Sekr: Lena Danielsson 

 

3. Val av protokolljusterare och rösträknare: 

Maria Enberg och Thomas Forsberg 

 

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt: 

Ja, kallelse är skickad till medlemmarna och mötet är även utlyst via Facebook i god tid. 

 

5. Fastställande av föredragningslista: 

Godkänd 

 

6. Kompletterande val: 

Vid årsmötet 2015-03-22 lyckades inte styrelsen välja någon kassör och det saknades även 

personer till valberedningen. 

 

6.1  Val av kassör: 

Till kassör har Emma Jönsson tillfrågats och tackar ja. Nyval: 2 år.  

Med anledning av att kassör och ordförande är släkt utses även en extra firmatecknare. Peter 

Engman tillfrågas och tackar ja. Nyval: 2år 

 

6.2 Val av ytterligare personer till valberedningen: 

Det behövs minst 1 person. Maria Enberg tillfrågas och tackar ja. Nyval: 2 år. 

 

6.3 Val av revisor 

Per Magnus Olofsson tackar ja. Nyval: 2 år 

 

7. Övriga frågor: 

Avtackning: 

Christer Karlsson avtackas på ordförandens initiativ då han avgår från styrelsen och enbart 

kommer att vara kvar som stödmedlem. Han avtackas för lång och trogen tjänst inom IFK Lit. 

Christer har varit kassör och fungerat som spindeln i nätet under många år och har stor del i 

att föreningen utvecklats genom åren. Christer avtackas med en tavla i gåva. 

 

Hårkvallen: 

Lars Björk önska kliva av från uppdraget och önskar att någon annan förälder tar vid. 

Uppdraget handlar om skötsel och underhåll i samband med uthyrning året runt. Det kan 

innebära både snöskottning och grusning samt klippning av gräs. Det innebär också att 



kontrollera lokalerna efter att det hyrts ut för att se att de är återställda i gott skick. Det är 

ganska mycket jobb. Intresse av uppdraget får undersökas vidare. 

 

Diskussion förs också om villkoren för att hyra och Leif stämmer av innehållet i kontraktet så 

att det blir en åldersgräns på 23 år samt att det framgår att de som hyrt får betala kostnaden för 

en städfirma om lokalerna inte är utstädade enligt ö k. Rutinerna för betalning av hyra bör 

också ses över så att det går att kontrollera. Betalning skall därför ske kontant eller via 

faktura.  

 

Bokföringen hittills: 

Föreningen har sökt och fått 25.000:- från ”Idrottslyftet” till fotbollen. 

 

Vuxenskolan: 

Erbjuder sina tjänster för att ordna möten med syfte att hjälpa föreningar att strukturera upp 

sin verksamhet. 

 

Lit é action: 

Arbetsgrpper har delats in för att sköta arbetet. Det behövs alltid flera intresserade till såväl 6 

juni som skolavslutningen. 

 

Hockeyrinken: 

En personal på skolan har uttalat intresse för att undersöka möjligheten till att lägga konstgräs 

på rinken. Det skulle innebära en positiv utveckling för såväl skolan som föreningen. Thomas 

hänvisar honom till Anders Dillner för att ha någon att diskutera sina idéer med. Går det att 

söka bidrag? 

 

Vuxenskolan: 

Lars informerar om att Vuxenskolan uttalar att det finns medel att söka bl a för att arbeta för 

integration. 

 

Hemsidan: 

Frågan väcks om föreningen ska jobba med att hålla hemsidan aktuell. Lars undersöker om 

det finns någon intresserad. 

 

8. Mötet avslutas: 

Nytt styrelsemöte 25/5 -15 kl 18.00. Leif avslutar därefter mötet. 

 

 

Ordförande:____________________________________________ 

 Leif Persson 

 

 

 

Sekreterare:_____________________________________________ 

 Lena Danielsson 

 

 

 

Protokolljusterare:______________________________/______________________________ 

  Maria Enberg  Thomas Forsberg 


